Date: 10/4/2019

التاريخ: 10/4/2019

Mrs. Hanan Hourani

السيدة/ حنان حوراني

Gulf Pharmaceutical Industries PJSC/ Julphar

شركة الخليج للصناعات الدوانية ش.م. ع/ جلفار

Subject: Withdrawal from the Board of Directors of Gulf Pharmaceutical Industries PSC ("the Company")

الموضوع: الانسحاب من الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة الخليج للصناعات الدوانية ش.م.ع ("الشركة")

After Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

With reference to the above subject, I regret to inform you of my withdrawal from the nominations of the Board of Directors which its elections shall take place in the Annual General Assembly to be convened on the 11th of April 2019.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يؤسفني أن أبلغكم بانسحابي من الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة والتي ستجري الانتخابات الخاصة بها في الجمعية العمومية المزمع انعقادها في الحادي عشر من ابريل 2019.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

The name: Signature:

الاسم: عبد الله راسدجاسم عبيد العبدولي التوقيع:

التاريخ: 2019/4/10

Mrs. Hanan Hourani

Date: 10/4/2019

السيدة/حنان حوراني

Gulf Pharmaceutical Industries PJSC/ Julphar

شركة الخليج للصناعات الدوانية ش.م. ع/ جلفار

Subject: Withdrawal from the Board of Directors
of Gulf Pharmaceutical Industries PSC ("the
Company")

الموضوع: الانسحاب من الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة الخليج للصناعات الدوائية ش.م.ع ("الشركة")

تحية طيبة وبعد،،،

After Greetings,

With reference to the above subject, I regret to inform you of my withdrawal from the nominations of the Board of Directors which its elections shall take place in the Annual General Assembly to be convened on the 11th of April 2019.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يؤسفني أن أبلغكم بانسحابي من الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة والتي ستجري الانتخابات الخاصة بها في الجمعية العمومية المزمع انعقادها في الحادي عشر من ابريل 2019.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

The name: MANOT Signature:

MANOT KUMAR GIANDHII

التوقيع: